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Abstract (en)
The applicator (3) has a bundle (10) of bristles (11) comprising two types of bristles having different compositions and/or bristles of non circular
transversal section and/or non rectilinear bristles. A shaft (6) supports the bundle of bristles. An annular space (20) is arranged between inner
surface of a sheath (15) and the shaft, in order to constitute product storage. An independent claim is also included for a device for applying product
on nails comprising an applicator.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un applicateur (3) pour appliquer un produit (V), notamment sur les ongles, comportant : un faisceau (10) de poils
(11) comportant au moins deux sortes de poils et/ou des poils de section transversale non circulaire et/ou des poils non rectilignes, une tige (6)
supportant le faisceau (10) de poils (11), une gaine (15) ménageant avec la tige (6), sur au moins une partie de sa longueur, un espace (20)
permettant de constituer une réserve de produit. <IMAGE>
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